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Schriftelijke vragen - Hoge verkeersdrempel Boerendijk Waardsebaan 

 

Recentelijk is de gereconstrueerde Boerendijk opgeleverd. Daarbij is er ter hoogte van de overgang 

van de Boerendijk naar de Waardsebaan in beide rijrichtingen een verkeersdrempel aangelegd. Van 

inwoners krijgen wij reacties dat deze drempel hoger is dan de drempel die er in de oude situatie lag. 

 

Vragen aan het college: 

1. Klopt het dat de nieuwe verkeersdrempel anders en hoger is dan de drempel die er in de oude 

situatie lag? 

2. Waarom is ervoor gekozen om de drempel bij de fietsoversteek op deze wijze aan te leggen? 

3. Voldoet deze drempel op dit moment aan de verwachtingen van het college? 

4. Zijn de hulpdiensten waaronder de brandweer betrokken geweest (inspraak en consultatie) bij 

de constructie van deze drempel? Waarom wel/niet? 

5. Ervaren omwonenden (geluids)overlast van deze drempel? 

6. Zijn er officiële reacties van inwoners bij de gemeente binnengekomen op deze 

verkeersdrempel en is er bij de gemeente bekend of er aan voertuigen en/of personen 

schade is ontstaan door deze verkeersdrempel? Zo ja, waaruit bestaat deze? 

7. Ziet het college aanleiding om deze verkeersdrempel aan te passen? Waarom wel/niet? 
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